

Bon dia, a continuació trobareu un comunicat d'Esquerra Republicana a Catalunya Nord referent a l'acte que tindrà lloc aquest dijous 7 de setembre a Perpinyà i que us demanem de difondre en les vostres properes edicions, cordialment.

COMUNICAT ALS MITJANS DE COMUNICACIÓ

La república catalana en construcció, parlem-ne des de Perpinyà

El procés cap a la independència de Catalunya és un dels esdeveniments polítics de major importància en l'Europa del segle XXI. Aquest procés culminarà l'1 d'octubre amb la celebració d'un referèndum. Una part del territori català és a punt de constituir-se en un nou estat d'Europa, però des de Catalunya Nord encara hi ha molt de desconeixement i desinformació sobre el que s'està jugant a 30km de Perpinyà. És per això que Esquerra Republicana a Catalunya Nord organitzem el dijous 7 a Perpinyà un acte informatiu amb Jordi Martí, senador al senat espanyol i Teresa Jordà, diputada al congrés espanyol, que ens explicaran de primera ma que està passant al sud de l'Albera. També hi participarà Nicolas Garcia, secretari departamental del Partit Comunista Francès a Catalunya Nord; perquè encara que el procés cap a la independència sigui un projecte transversal on coincideix tot l'espectre polític (des de les posicions més conservadores fins a l'esquerra anti capitalista), ERC sem en aquest procés des de la perspectiva de les forces polítiques progressistes, que aposten per construir una nova república social i de progrés. I perquè mentre no tenim encara el resultat del referèndum de l'1 d'octubre, el que hi ha en joc avui a Catalunya és la democràcia, el dret de vot i el dret dels ciutadans a decidir del seu destí, uns drets que el govern i l'estat espanyol s'entesten a negar. Per tot això és important que les forces de progrés del sud i del nord de l'Albera debatin i intercanviïn. Volem parlar-ne des de Perpinyà, perquè volem parlar de les repercussions que tindrà la independència de Catalunya per la llengua, la cultura i l'economia de Catalunya Nord; volem parlar i debatre de com pot Catalunya Nord participar en el procés constituent d'aquesta nova república amb la qual tots els catalans ens voldrem sentir identificats. En parlarem el dijous 7 de setembre al cinema Castillet, a les 19.30h al cinema Castillet, amb un acte al qual convidem tots els nord-catalans que vulguin posar-se al dia del repte democràtic que és en marxa a Catalunya.

Esquerra Republicana de Catalunya Nord
Perpinyà, el 3 de setembre del 2017

Bon dia, bonjour, ci-dessous veuillez trouver un communiqué de presse d'Esquerra Republicana de Catalunya Nord à propos du débat-conférence qui aura lieu ce jeudi 7 septembre à Perpignan, et que nous vous demandons de bien vouloir diffuser dans vos prochaines éditions, Cordialement.

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

La République catalane en construction, parlons-en à Perpignan

La marche vers l'indépendance de la Catalogne est l'un des événements politiques les plus importants de l'Europe du XXIème siècle. Ce processus culminera le 1er octobre avec l'organisation d'un référendum. Une partie du territoire catalan est sur le point de se constituer en nouvel état d'Europe et pourtant en Catalogne Nord il y a encore beaucoup de méconnaissance et de désinformation sur la réalité de ce qui se joue à 30 km de Perpignan. C'est pourquoi Esquerra Republicana de Catalunya Nord organise ce jeudi 7 septembre à Perpignan un débat-conférence avec Jordi Martí et Teresa Jordà, respectivement sénateur et députée de Girona à Madrid, qui nous mettrons à jour de l'actualité politique du sud des Albères. Nous avons souhaité que Nicolas Garcia, secrétaire départemental du Parti communiste français, participe également à cette soirée : parce que même si le processus vers l'indépendance de la Catalogne est un projet transversal, dans lequel tout le spectre politique se rejoint (des positions les plus conservatrices à la gauche anticapitaliste), ERC y participe du point de vue des forces politiques progressistes, qui s'engagent à construire une nouvelle république sociale et progressiste. Et parce qu'en attendant le résultat du référendum du 1er octobre, ce qui est en jeu aujourd'hui en Catalogne c'est la démocratie, le droit de vote et le droit des citoyens de décider de leur futur, des droits que le gouvernement et l'état espagnol s'obstinent à nier. Pour toutes ces raisons, il est important que les forces démocratiques et progressistes du sud et au nord des Albères débâtent de ce qui se passe aujourd'hui en Catalogne. Nous voulons en parler à Perpignan, pour parler des repercussions de l'indépendance de la Catalogne sur la langue, la culture et l'économie de la Catalogne Nord; nous voulons parler et débattre de comment les catalans du nord peuvent participer à la constitution de cette nouvelle république avec laquelle tous les catalans voudront se sentir identifiés. Nous en parlerons le jeudi 7 septembre au cinéma Castillet, à 19h30, au cours d'une soirée à laquelle nous invitons tous les catalans du nord qui veulent en savoir plus sur le défi démocratique en cours en Catalogne.

Esquerra Republicana de Catalunya Nord
Perpinyà, le 3 septembre 2017